
NOTULEN ALGEMENE LEDENVERGADERING VAN SPORTVERENIGING 
VRIDOS 
 
DATUM: 27 MAART 2000 
PLAATS: KANTINE VAN SPORTZAAL NEERPOLDER TE GIESSENBURG 
 
Aantal aanwezigen inclusief bestuur: 15 
 
1) OPENING 
Iedereen wordt welkom geheten. Met name de 2 aanwezige ereleden, te weten: Ria 
Vermeulen en Maryan Gorree. 
 
Terugblik  op het afgelopen jaar: 
 

Maryan Gorree heeft een koninklijke onderscheiding in ontvangst mogen nemen voor 
onder andere haar jarenlange inzet voor Vridos op allerlei gebied. 
 
De bijzonderheden van de diverse afdelingen worden besproken. 
Afdeling Basketbal is dit nieuwe seizoen weer opgezet in recreatieve vorm en valt nu 
onder de afdeling Sport-Inn. 
 
De activiteiten van Vridos waar geen sport aan te pas komt waren afgelopen jaar weer: 
De Gondelmarkt -> Oliebollen bakken 
Intocht van Sint Nicolaas. 
Dit jaar zal de Gondelvaart ook weer op het programma staan. 
 
2) NOTULEN VAN DE LEDENVERGADERING VAN 29 MAART 1999 
 
Geen op- en/of aanmerkingen. De Notulen worden ondertekend door de voorzitter en 
de secretaris. 
 
3) VERSLAGEN VAN DE AFDELINGEN 
Badminton: Deze afdeling jubileerde met een 15-jarig bestaan. Dit is sportief gevierd 

onder het genot van een hapje en een drankje. 
Sport-Inn: Trainer nodig. Wie weet iemand? 
Gymnastiek: Een uitvoering gehouden met als thema: 
"Show van de Eeuw."  Was zeer professioneel. 
Aerobics/ 
Bodygym:  Nieuwe leiding Connie van Appeldoorn.  
 
4) FINANCIEEL VERSLAG 
We zijn ligt negatief geëindigd. 
Redenen: 
Huur is met 6000,- gestegen door:  -Huurverhoging 
       -Meer zaalgebruik 
Vergoedingen aan trainers zijn gestegen. 
Aanschaf materialen zijn met 7.500,- gestegen. Onder andere steps aangeschaft voor 
afdeling bodygym. 
 



Verder: 
Algemene Reserve is zeer goed te noemen 
Overige Reserve is gedaald. Hiervan is een tribune aangeschaft. De overige reserve 
bestaat uit de opbrengsten van de reclameborden in de sportzaal en is bedoeld om 
soortgelijke aankopen van te betalen. 
 
Overzicht per afdeling: 
De meeste afdelingen draaien negatief tot fors negatief, behalve de bodygym/aerobics. 
het totale resultaat van de afdelingen si 15.000,- negatief. Dit wordt weer voor een 
groot gedeelte opgeheven door o.a. de baropbrengst en de oliebollenverkoop. Maar 
men moet hier wel een vinger aan de pols houden. 
 
KASCONTROLECOMMISSIE: 
Mevrouw Bartels en Ellie van Genderen hebben de kasboeken gecontroleerd en 

goedgekeurd. 
NIEUWE KASCONTROLECOMMISSIE: 
Mevrouw Bartels en Saskia van Genderen zijn aangewezen voor de nieuwe 
kascontrolecommissie. Cor Loman zegt toe voor reserve 
 
5) BEGROTING 2000: 
Er is voor 2000 een tekort begroot van 3000,-. Dit mag officieel niet, maar gezien de 
algemene reserve is dit toch zo aangevraagd. Door dit tekort begrote bedrag zal 
volgend jaar contributieverhoging op de agenda van de ledenvergadering niet te 
vermijden zijn. 
 
6) BESTUURSVERKIEZINGEN: 
Roel Leeuwis en Kees van Vliet zijn herkiesbaar. Er zijn tegenkandidaten. Beide 
hebben toegezegd dat ze jaar op jaar door gaan, maar geen periode van 4 jaar meer 
aangaan. 
 
7) PAUZE (wordt overgeslagen) 
 
8) RONDVRAAG: 
 
Maryan Gorree (gaat staan) 
Wil bij deze het bestuur bedanken voor de verrassing vorig jaar op koninginnedag. Het 
was heel speciale dag. Middels een beker met Vridos opdruk, bedankt ze het bestuur. 
(DANKJEWEL MARYAN) 
 
Maryan Gorree: 
Bestaat de Sponsorcommissie niet meer? 
Inderdaad. De sponsorcommissie heeft zichzelf opgeheven. Er is besloten dat zo'n 
commissie niet full-time nodig is. 
 
Cor Loman: 
Blijven de prijzen van de bar hetzelfde? 
Durft het bestuur niet voor het gehele jaar toe te zeggen, maar wel tot de 
zomervakantie. 
Je kunt en mag niet al te laag onder de café-prijzen blijven. Door de vrijwilligers achter 



de bar is de prijs natuurlijk wel laag te houden. 
 
Cor Loman: 
Hoe staat het met de uitbreiding van de sporthal? 
Dit is in de vorige bestuursvergadering nog eens aangekaart door Arjan Slob. Dit is 
mondeling naar de Til gegaan en er ligt nu een officiële aanvraag bij de gemeente. 
Door de gemeente wordt er wel serieus mee omgegaan en naar gekeken, maar kan 
nog wel een poos duren voordat er duidelijkheid het zover is. De bezettingsgraad van 
Neerpolder is 95%. Van de zalen in de omgeving dit dat veel lager. Dus het is wat 
cijfers betreft wel duidelijk dat Neerpolder uit zijn "voegen" groeit. 
Het huidige plan is om de muren te laten, zoals ze nu zijn en er een zaal tegenaan te 
bouwen. Zo kunnen er geen andere sporten in bedreven worden. 
 
Cor Loman: 

Zijn er al concrete plannen en toelichtingen naar de gemeente gegaan? Als je echt wat 
wil bereiken moet je inventariseren per afdeling wat nodig is en wat men wil en moet je 
met goede indelingen op tekening en bezettingsplannen richting de gemeente stappen.  
Bestuur: Wordt vervolgd 
 
Tot slot wordt Manja Leeuwis bedankt voor het overzetten van de ledenadministratie 
op een nieuw computersysteem. Dit was een heel groot werk. Het bijbehorende 
bloemetje heeft Manja precies een week later van Hanneke ontvangen. 
Ook alle leiding wordt bedankt voor de getoonde inzet. Daar staat of valt een 
sportvereniging mee.  
 
9) SLUITING 
Om 21:40 uur wordt de vergadering gesloten. 


